

世界自然基金会(WWF)《绿色办公室》艺术海报报名表

作者信息					
姓名(代表人)		国家		职业	
参赛队成员(含代表最多3人)					
地址					
电话		邮箱			
<p>注意：1、请正确填写有效联系地址及电话，以便联络，若有更改请及时通知主办方。</p> <p>2、多人合作设计的团体作品,请注明代表人,其他成员名单填写到相应位置。</p>					
作品信息					
作品名称			创作时间		
设计承诺					
<p>本人已仔细阅读本次大赛的章程,并承诺遵守有关规定.本人提供的设计作品为原创,未曾参加过任何其他设计竞赛,保证对参赛作品拥有充分、完全、排他的知识产权,不侵犯任何他人的任何专利、著作权、商标权以及其他知识产权;若有知识产权纠纷或争议,其法律责任由本人自行负责,与大赛主办方无关。本人的参赛作品如果得以入选,本人同意该作品可由主办方公开出版、展示、展览、推广宣传和有关媒体进行报道。(本承诺内容不得更改)</p>					
设计人署名:(此处手写签名) _____					
_____年 ____月 ____日					

请将此报名表打印扫描后与设计作品电子文件发送到大赛指定邮箱。

投稿邮箱：GreenOffice@wwfchina.org

项目官网：www.wwfchina.org

World Wide Fund for Nature or World Wildlife Fund(WWF)
“Green Office” Art Poster Collection Entry Form

Contestant information					
Name		Nationality		Primary Occupation	
Team member(No more than three)					
Address					
Tel. No.		Email			
<p>Notice:</p> <p>1.Fill in your correct address and phone number.Please inform us if there is any change.</p> <p>2.Team contestant would be three or less than three members .Fill in the member name to the “Team members”</p>					
Entry information					
Entry name					
Date of Production					
Commitment					
<p>I read and understand this competition statement, and I commitment that I follow the rules of “Green Office” project . My entry is original and not participated in other competition. I guarantee the entry have adequate, absolutely and exclusive intellectual property right . I guarantee that the entry do not infringe any patent right, copyright, trademark and intellectual property right.</p> <p>If it causes intellectual property disputes , the legal responsibility belongs to contestant. There is no responsible for the organizers. If my entry was passed by Selection.,the “Green Office” organizers has right to photograph or reproduce the image of the entry for (non-commercial) promotional purposes including media reports, publicity, and contest records, as well as for sharing via websites and other social media.(This Commitment cannot revise)</p>					
Contestant Signature(Handwritten signature)					
Month / Day / Year /					

The entry form must be sent with the poster entry to the email address below:

EMAIL:GreenOffice@wwfchina.org

WEBSITE:www.wwfchina.org